

30 August 2024

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

Re: Notification from SHUAA Capital psc

Dear Sirs,

SHUAA Capital psc (the "Company" or "SHUAA") wishes to inform its shareholders that the Company has received a notification from Dubai Labour Court of First Instance regarding a lawsuit filed by a former executive member of its Board of Directors (the "Former Executive"). The lawsuit pertains to a claim for labor dues of approximately AED 22 million (the "Claim").

The matter is still in its very early stages, and the Company does not foresee any financial impact given its belief that the Claim lacks merit, based on preliminary assessments. The Company also intends to contest it.

SHUAA also wishes to clarify that its shareholders voted not to absolve the said Former Executive of liability for the financial year ended 31 December 2023. The Company is in the final stages of commencing litigation proceedings against the Former Executive to protect and preserve the interest of both the Company and its shareholders.

We will duly update our esteemed shareholders and the market on material developments in this regard.

Sincerely yours,

Islam Mahrous
Chief Compliance Officer



SHUAA Capital p.s.c.

Head Office: The H Hotel Dubai, Office Tower, Level 15, Office No. 1502
P.O. Box: 31045, Dubai, United Arab Emirates
Tel: +971 (4) 330-3600, Fax: +971 (4) 330-3550
E-mail & Website: info@shuaa.com, www.shuaa.com
A financial investment company licensed and regulated by the U.A.E. Securities and Commodities Authority under registration number 703036. Commercial License No. 200219

٣٠ أغسطس ٢٠٢٤

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

عناية السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

الموضوع: تنويه من شعاع كابيتال ش.م.ع

تحية طيبة وبعد،،،

تود شعاع كابيتال ش.م.ع ("الشركة" أو "شعاع") إعلام السادة المساهمين أنها تلقت إخطاراً من محكمة دبي الابتدائية العمالية بشأن رفع دعوى من قبل عضو تنفيذي سابق بمجلس الإدارة ("عضو مجلس الإدارة السابق") للمطالبة بمستحقات عمالية تقدر بنحو ٢٢ مليون درهم ("الدعوى").

ما زال الأمر في مراحل مبكرة للغاية، ولا تتوقع الشركة وجود أي تأثير مالي نظراً لإيمانها بأن الدعوى لا أساس لها من الصحة بناءً على التقييم المبدئي، كما تعتزم الشركة الطعن عليها.

ترغب شعاع أيضاً في توضيح أنه تم التصويت من قبل مساهميها بعدم إبراء ذمة عضو مجلس الإدارة السابق من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٣، والشركة في المراحل النهائية من بدء إجراءات التقاضي ضد عضو مجلس الإدارة السابق للحفاظ على حقوق الشركة وحماية مصالح مساهميها.

سنقوم بإحاطة السوق والسادة المساهمين علماً بالتطورات الجوهرية في هذا الشأن.

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،

إسلام محروس
المسؤول الرئيسي للائتمان



شعاع كابيتال ش.م.ع.

المكتب الرئيسي: فندق "ذا إتش"، برج المكاتب، الطابق 15، مكتب رقم 1502
ص.ب: ٣١٠٤٥، دبي، الإمارات العربية المتحدة
هاتف: 330 3600 (4) 971+، فاكس: 330 3550 (4) 971+
البريد الإلكتروني: info@shuaa.com، www.shuaa.com
شركة استثمار مالية مرخصة وخاضعة لرقابة هيئة الأوراق المالية والسلع
تحت رقم الترخيص ٧٠٣٠٣٦، رخصة تجارية رقم 200219